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Budapest Fővá ros X. kerület Kőbánya i Önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 
2020. február 28-án megtartott rendkívüli ülésén, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. I. em. 115.). 

Az ülés kezdetének időpontja: 13 óra 

A jelenléti ív szerint jelen vannak: 
D. Kovács Róbert Antal polgármester, 
Ács Andrea, Huszti András Norbert, Kovács Róbert, Major Petra, Marksteinné Molnár 
Julianna, Molnár Róbert, Mustó Géza Zoltán, Somlyódy Csaba, Papp Zoltán, Radványi Gábor, 
Stemler Diána, Tóth Balázs, Weeber Tibor József. 

Elnök: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Távolmaradását előre jelezte: 
dr. Horváth Márk 
dr. Mátrai Gábor Imre 
dr. Pap Sándor 

Távolmaradás oka: 
hivatalos elfoglaltság 
hivatalos elfoglaltság 
hivatalos elfoglaltság 

Elnök: A Képviselő-testület a szavazógépbe történő bejelentkezés alapján 14 fővel 
határozatképes. 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Hegedűs Károly aljegyző 
Jegyzői Főosztály 

Gazdasági és Pénzügyi Főosztály 
Humánszolgáltatási Főosztály 

dr. Szüts Korinna 
Nagyné Berecz Györgyi 
Végh Erzsébet Liza 
Ehrenberger Krisztina 
Kálmánné Szabó Judit 

Elnök: Tisztelettel köszöntöm Képviselőtársaimat, a hivatalból itt lévő kollégáimat. 
Megkezdjük a második rendkívüli ülést a héten. Évek is eltelnek sokszor úgy, hogy nem 
tartunk rendkívüli képviselő-testületi ülést. Most úgy hozta a helyzet, hogy váratlan 
problémákat, helyzeteket kell megoldanunk. Kérném, hogy mindenki jelentkezzen be a 
szavazógépbe. A gép tanúsága szerint tizennégyen vagyunk jelen, így határozatképes a 
Testület. A jegyzőkönyvvezető a mai napon Mészárosné Margittay Katalin lesz. Hangfelvétel 
készül, és az ülést nyilvánosan közvetítjük. Egy napirendi pontot tárgyalunk, az SZMSZ 
szerint nem is tárgyalhatunk mást a jelen ülésen. 
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 14 igen, egyhangú 
szavazattal az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el [63/2020. (II. 28.)}: 

l. A Kőbányai Kincskeresők Óvoda intézményvezetői megbízása (123. számú 
előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Ha jól sejtem, ezt a napirendi pontot zárt ülés keretében is tárgyalhatnánk az érintett 
kérésére. {A jelen lévő Bobori Gyulához fordul.) Köszöntöm Önt is körünkben. Kérdezem, 
szeretné-e, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a napirendi pontot. 

Bobori Gyula: Nem. 

Elnök: Köszönöm. Rendben, akkor nyilvános ülés keretében folytatjuk a munkát. Nem 
részletezném, az előterjesztés tartalmazza, hogy miért jöttünk össze és milyen helyzetet kell 
megoldanunk. 

1. napirendi pont: 
A Kőbányai Kincskeresők Óvoda intézményvezetői megbízása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megkezdjük az egyetlen napirendi pontunknak a tárgyalását, aminek a tartalmi 
bevezetését vagy elemzését sem szeretném megtenni, hiszen mindannyian ismerjük a 
kialakult helyzetet. Köszönöm Bobori Gyulának, hogy ebben a kritikus helyzetben, átérezve 
a probléma súlyát, a segítségünkre, illeve a Kőbányai Kincskeresők Óvodában jelen 
pillanatban nevelt gyermekek, ott dolgozó kollégáink segítségére sietett. Reményeink 
szerint az irányításával sikerül a helyzetet kezelni. Huszti András Norbertnek adom meg a 
szót. 

Huszti András Norbert: Szép jó napot kívánok mindenkinek. Nekem olyan kérdésem lenne, 
hogy jelen pillanatban a Kincskeresők Óvodában mennyi pedagógus van, illetve a 
gyermekeknek a száma mennyi az átlag gyermekszámhoz és az átlag pedagógusszámhoz 
képest a kőbányai óvodákban. Erről szeretnék tájékoztatást kapni. 

Elnök: Kollégáim mindjárt segíteni fognak Szeretném kérni Képviselő urat, hogy a 
kérdésének a második felét fogalmazza meg újra, mert nem volt teljesen világos. 

Huszti András Norbert: Azt szeretném megtudni, hogy mennyi pedagógus van a 
Kincskeresők Óvodában, illetve hogy a gyermekek létszáma hogyan arányul a többi 
kőbányai óvodához képest, hogy a Kincskeresők Óvodában mennyi gyermek van, és mennyi 
szokott lenni átlagban a kőbányai óvodákban. 

Kálmánné Szabó Judit: Jelenleg négy óvodapedagógus van, illetve Sztudva Mónika, mert ő 
is állományban van, de négyen dolgoznak. Mindegyik csoporthoz külön egy 
óvodapedagógus van rendelve. A gyerekek létszáma, a legutóbbi a mi tudomásunk szerint 
87, de hát ez nyilván változott, meg változik. 

Elnök: Képviselő Úr! Javaslom, hogy nyissa meg azt a táblázatot, amelyik múlt év 
novemberében bizottsági ülésen napirendre került, amely a nevelési év tapasztalatait 
dolgozza föl a 2019 /20-es nevelési évben, illetve tanévben. Ez a táblázat sor részletes 
adatokat tartalmaz minden óvodára vonatkozóan az álláshelyekről, betöltött állásokról, a 
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nevelt gyermekek létszámáról, csoportlétszámokról, átlaglétszám okról, üres férőhelyekről, 
a várhatóan iskolába lépő gyermekek számáról és az egyes intézmények körzetében 
várhatóan óvodába lépő gyermekek számáról is. Tóth Balázs képviselő úr! 

Tóth Balázs: Köszönöm szépen. Bobori úrhoz lenne egy olyan kérdésem - üdvözlöm 
körünkben -, hogy tisztába jött-e az óvodában kialakult helyzettel, és ennek megoldására 
vannak-e konkrét elképzelései, hogy mik lesznek az első, második, x-edik lépések. Hol 
tarthatunk majd egy hét múlva, egy hónap múlva, egy év múlva? Köszönöm szépen. 

Bobori Gyula: Ha nem lennék tisztában ezekkel a gondokkal, akkor nem vállaltam volna föl 
ezt a nemes megbízatást. Azzal is tisztában vagyok, hogy ez nem egyszerű feladat, és 
amellett, hogy el fogom látni ezt a pozíciót a legjobb tudásom szerint, a saját csoportommal 
is fogok foglalkozni. Nem gondolom, hogy nagyon könnyű út előtt állok Az elsődleges 
szempont, hogy miért teszem ezt: semmi másért, mint a gyerekek ellátottságáért és a szülők 
elégedettségéért. Azt gondolom, hogy Kőbánya megér annyit, és a gyerekek megérnek 
annyit, hogy ott nyugodt légkör alakuljon ki. Nem mondom, hogy én vagyok a megváltó, de 
azt gondolom, hogy talán tudnék olyan dolgokat tenni vagy nyugalmat hozni abba a 
helyzetbe, ami ott kialakult. Vannak gondolatok a fejemben, de ahhoz, hogy ezeket pontosan 
lássam és a tapasztalataimat meg tudjam osztani Önnel, ahhoz nekem helyben ott kell 
lennem és helyben kell kidolgoznom ezt az ad hoc dolgot, mert igazából, ahogy én most 
figyeltem az eseményeket, ezek egyik pillanatról a másikra változtak. Konkrét 
elképzeléseim vannak, voltam tagóvoda-vezető is, és dolgoztam is olyan óvodában, ami 
éppen a tönk szélén volt, és később egészen jól alakultak a dolgok Ez egy nagyon hosszú út. 
A rövid távú tervem elsősorban az, hogy a gyerekek megfelelően legyenek ellátva, a 
pedagógusok megnyugodjanak és érdemi munkát tudjanak végezni, hogy az elkövetkező 
nyílt napok alkalmával, fölvértezve egy kicsit pozitívabb gondolatokkal, egy olyan kollektíva 
mutassa meg magát a szülőknek, akik a leendő óvodásaikat oda szeretnék íratni, hogy 
legyen az egy kicsit becsesebb, mint most. Azt gondolom, hogy egy negyven éve működő 
óvoda megér ennyi esélyt. 

Elnök: Köszönjük szépen. Ács Andrea képviselő asszony! 

Ács Andrea: Én is a pályázónak szeretnék egy kérdést feltenni, bár részben már válaszolt. 
Nincs pályázó. Bobori úrhoz, elnézést. A munkahelyi konfliktuskezelésről mi a véleménye, 
illetve mi a tapasztalata? 

Bobori Gyula: Ezt most általánosságban kérdezi vagy az adott helyen? Mert ez egy nagyon 
széles téma, erről szakdolgozatot is lehetne írni, hogy egy munkahelyen milyen konfliktusok 
keletkezhetnek. A kommunikáció az egyik olyan kompetencia pedagógusoknál, ami olyan 
kettős dolog, hogy pillanatokon belül változhat a helyzet jó vagy rossz irányban. Azt 
gondolom, hogy az én kommunikációm megfelelő pedagógusként is, meg esetleg vezetőként 
is ahhoz, hogy bizonyos helyzeteket tudjak kezelni. Az ott dolgozó kollégákkal szeretnék 
majd személyesen is leülni és beszélgetni. Először föl kell tárni az egész problémát, és én 
nem az összes problémát szeretném megoldani egyszerre, hiszen ez képtelenség lenne, 
hanem úgy gondolom, hogy szépen lassan egy-egy problémát kellene megoldani, és ennek 
folyamatában alakulhatnak a dolgok De mint ahogy az előzőekben Képviselő úrnak is 
mondtam, ez nagyon hosszú távú dolog. Azt gondolom, hogy itt most, március idusa 
környékén elég nehéz dolgom lesz azzal kapcsolatban, hogy hogyan tudom őket 
megnyugtatni. Nekem az első dolgom az, hogy a szülők megnyugodjanak, a gyerekek 
boldogabbak legyenek, legyen ott egy stabil állapot, és akkor esetleg a pedagógusok is egy 
kicsit megnyugszanak. Hogy a kérdésére válaszoljak: munkahelyi konfliktusok nemcsak itt, 
hanem máás óvodákban is fennállhatnak. Attól függ, hogy van-e ott egy ember, aki ezt a 
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konfliktuskezelést fölvállalja, és próbál segítséget nyújtani, békét teremteni, olyan tiszta 
viszonyokat teremteni a munkahelyen, ahol lehet dolgozni. Mert itt a legfontosabb, hogy 
menjen a munka. 

Elnök: Köszönöm. Huszti András Norbert. 

Huszti András Norbert: Nekem olyan kérdésem lenne, hogy mivel négy pedagógus van 
jelenleg az óvodában, Ön szerint hogyan lehetne hatékonyan működtetni ezt az óvodát és 
hány pedagógusra lenne szükség? 

Bobori Gyula: Reményeim szerint minél hamarabb bekerülök abba a kollektívába és 
szemtől szemben is találkozom a pedagógusokkal. Nem tudom, ki milyen kompetenciákkal 
rendelkezik, nyilván egy ilyen megtépett állapotban mindenki a legjobbat szeretné kihozni. 
Én, illetve akik ott maradtak azon a munkahelyen, azok letették a jogosítványt az óvodáért 
és szeretnének ott maradni, és gondolom, hogy nem szeretnék, hogy megszűnjön az az 
óvoda, senkinek nem ez az érdeke. Azt gondolom, hogy megbízottként talán nekem van 
annyi lehetőségem, hogy összevonjak csoportokat, hogy ne kelljen a pedagógusoknak 
hosszúzniuk. a pedagóguslétszám így máris megfelelő lenne három csoportra, nem kellene 
hosszúzni, tudnának a Freinet- módszerrel dolgozni, hiszen ez az óvodának a sajátossága, 
ami miatt a szülők a gyerekeket oda beíratták. Nem lennének talán annyira leterhelve a 
pedagógusok, így tudna folyni a munka. Van egy március 15-ei rendezvényünk, ami még 
belső ünnep is lehet, van egy anyák napja, ott az anyukákat föl kell köszönteni, és egy évzáró 
és egy ballagás, hiszen azt se felejtsük el, hogy ha jól tudom Kálmánné Judittól, 36 vagy 37 
tanköteles gyermek van. Őket el kell ballagtatni, szépen föl kell készíteni az iskolára az 
utolsó időben, van rá 2 vagy 3 hónap. Untig elég lesz, hogyha egy szervezettséget ki tudunk 
ott alakítani. Miközben én a saját csoportommal is szeretnék foglalkozni, mert őket sem 
szeretném év közben ott hagyni, hiszen ők kiscsoportosok és most szoktattam be őket, 
nagyon szeretem őket. Nem könnyű feladat, de talán tudnék olyan ötleteket nyújtani ott 
helyben, és talán meg tudnám őket győzni mint pedagógus, hiszen én óvodapedagógus 
vagyok, hogy hogyan lehet ebből kijutni. Én erre gondolok, ilyen terveim vannak. 

Elnök: Stemler Diána következik. 

Stemler Diána: Köszönöm szépen a szót. Nekem egy egyszerű kérdésem volna. Van-e 
valami információnk arra vonatkozólag, hogy a jelenleg még ott lévő pedagógusoknak 
szándékában áll-e maradni az óvodában vagy a távozást fontolgatják, tehát hogy biztosított
e ezen időszaknak az ellátása? Köszönöm szépen. 

Elnök: Kovács Róbert képviselő következik. 

Kovács Róbert: Köszönöm szépen. Az előterjesztésben az szerepel, hogy három fő maradt 
a négy csoportra, de teljesen mindegy, hogy három vagy négy ember maradt meg a 
kollektívából, ahogy Polgármester úr említette, kritikus helyzet alakult ki az óvodában. 
Olvastam Bobori Gyula úrnak az önéletrajzát az előterjesztésben . Nem könnyű olvasmány a 
terjedelme miatt, de annál impozánsabb. Szeretnék az elődje által hátrahagyott romokon 
sok sikert és kitartást kívánni ehhez a munkához. 

Bobori Gyula: Nagyon szépen köszönöm. Higgye el, hogy én 1978 óta élek Kőbányán, 1976-
ban születtem. Ide is jártam óvodába, a gyerekeim itt nőttek föl, ismerem a kerület 
pedagógusait, ismerem ezt az óvodát is szegről-végről. Most abban az óvodában dolgozom, 
ahová jártak a gyerekeim, és a legkisebb is odajár, mert négy van belőlük egyébként. Azt 
gondolom, hogy Kőbánya megérdemel annyit, hogy megmentsük, és hogy most történt ez a 
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dolog, tovább kell lépni, előre kell nézni. Lehet, hogy én egy javíthatatlan álmodozó vagyok 
vagy naív ember, de azt gondolom, hogy mindenkinek meg kell adni az esélyt ahhoz, hogy 
föl tudja magát építeni. 

Elnök: Radványi Gábor alpolgármester úr. 

Radványi Gábor: Stemler képviselő asszonynak szeretnék válaszolni. Jelenleg négy 
óvodapedagógus van, mint ahogyan ez az előterjesztésből ki is derült, és valóban március 
l-jétől a pillanatnyi óvodavezető, Sztudva Mónika felmentette a helyettesét, így maradna 
három. Illetve ez a hölgy azt mondta, hogy abban az esetben, ha nem őneki kell a 
továbbiakban a helyettesi feladatokat ellátni, és az ezzel járó összes probléma nem az ő 
nyakába szakad, akkor meggondolja, hogy március l-jével elmegy-e. Ez esetleg a 
kinevezendő új óvodavezetőnek a feladatai közé tartozhatna, hogy megtartsa ezt a kollégát. 
A többi három óvodapedagógus viszonylag stabilnak tűnik, múlt héten szerdán is ott voltam, 
a testületi ülés előtt, illetve hétfőn kolléganőmmel együtt szintén ott voltunk Szóval a három 
az viszonylag stabilnak tűnik 

Elnök: Csak egy pici pontosítás. Közös megegyezéssel távozott volna az óvodából az említett 
kollégánk. A jelenlegi vezető egyik komoly baklövése, ha szabad így fogalmazni, hogy 
villámgyorsan, közös megegyezéssel elengedett az óvodából több pedagógust is. Aki jártas 
az intézmények világában, az intézmények működtetésében, tudja azt, hogy ha valakinek 
távozási szándéka is van évközben egy nevelési intézményből vagy közalkalmazottként 
bármely közalkalmazotti munkahelyről, vagy akár nem közalkalmazottként, egyéb 
jogszabályok alapján foglalkoztatott munkavállalónak az adott munkahelyről való távozását 
nem kell azonnali hatállyal elfogadni. Itt sajnos Vezető asszony ezt a helyzetet idézte elő, 
ezért is kell kvázi válságkezelést alkalmazni, hogy ezt az állapotot, helyzetet átmeneti időre 
se tegyük már lehetővé. Más kérdésfeltevő, hozzászóló nem jelentkezik, ezért lezárom a 
napirend tárgyalását. Döntéshozatal következik. 

64/2020. (II. 28.) KÖKT határozat 
a Kőbányai Kincskeresők Óvoda magasabb vezetői megbízásáról 
(14 igen, egyhangú szavazattal) 
1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Bobori Gyula 
részére a Kőbányai Kincskeresők Óvoda (1105 Budapest, Mádi u. 4-6.) intézményének 
vezetésével kapcsolatos feladatok ellátására a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 
történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet 21. § aa) alpontja 
szerinti magasabb vezetői megbízást ad a megbízással egyidejűleg pedagógus 
munkakörben történő, határozatlan időre teljes munkaidőre szóló alkalmazás mellett, a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20 / A. § (2) bekezdés b) 
alpontja alapján 2020. február 28-ától a Kőbányai Kincskeresők Óvoda intézményvezetői 
feladatainak ellátására szóló pályázati felhívásról szóló 53 /2020. (II. 20.) KÖKT határozata 
szerinti pályázati eljárás eredményes lezárásáig, de legfeljebb 2020. augusztus 31-éig. 
2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges munkajogi intézkedések 
megtételére. 
Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály vezetője 

Elnök: Köszönjük. Gratulálok, de igazából nem a gratuláció, hanem a köszönet, ami azt 
gondolom, hogy kifejezésre kell, hogy jusson, hiszen egy nagyon nehéz helyzetben - mondta, 
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a munkája mellett - vállal olyan feladatot, amely azt is lehet mondani, hogy egész embert 
kíván egyébként. Köszönjük szépen, jó munkát kívánunk ehhez. Köszönöm mindenkinek a 
részvételt. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület az elfogadott napirendjét megtárgyalta. 
A Képviselő-testület rendkívüli ülését bezárom. 

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 13.25 óra. 

K.m.f. 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek 
az SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 
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JELENLÉTI ÍV 

2020. február 28-án megtartott rendkívüli képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1. D. Kovács Róbert Antal polgármester 

2. Ács Andrea 

..... ~~·· ··· ······ ···· ··· ·· ····· 

,;;, / .// A~ 

·· ···1&?:l· ·· · · ·~ ··· ·· · · · · ······ ·· ······· · 

3. Dr. Horváth Márk 

4. Huszti András Norbert ~11.'.~ 
5. Kovács Róbert tanácsnok 

6. Major Petra 

··· ··~ ········· ····· ··· ··· ·· ······ 

~ .. . ~ ...... ~ 

7. Marksteinné Molnár Julianna 

8. Dr. Mátrai Gábor Imre 

9. Molnár Róbert 

10. Mustó Géza Zoltán alpolgármester 

11. Dr. Pap Sándor 

·········7 ··~ ·-····~·~ ~:······· 
..... .. .. f& ..... .... ......... dP..v 

~ ~ :-:::::::::::::::: 
12. Papp Zoltán 

13 . Radványi Gábor alpolgármester 

.CJv;.~V. ............ ............ . 
~ ··· · ·/· ·· ·· · ··· ·· ·~ · ·· · · · ·· · ······ · · · ··· · 

14. Somlyódy Csaba alpolgármester .. .. .. ~ .~ ; ...... .. .. ... .... . 

15. Stemler Diána 

16. Tóth Balázs 

17. Weeber Tibor József alpolgármester 

~{M .ft~ ... .. . ·· ·· · · ···· · ·· ······ ·~ · · ·· · ·· · · ·· · 

. ~ . . 

. ... . ... .... . . . ~~·~ ······· ···· · 
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Tanácskozási joggal résztvevők: 

Dr. Szabó Krisztián jegyző 

Hegedűs Károly 

Cserteg Imre 

Dobrai Zsuzsanna 

Dr. Ács Viktória 

Dr. Vörös-Gyöngy Anna 

Dr. Kappel Patrícia Anna 

Dr. Nagy Jolán 

Dr. Szabados Ottó 

Dr. Tóth Erzsébet 

Dr. Szüts Korinna 

Ehrenberger Krisztina 

Fodor János 

Horváthné dr. Tóth Enikő 

Kálmánné Szabó Judit 

Kárpáti Beatrix 

Korányiné Csősz Anna 

Dr. Rainer-Korpai Anita 

Dr. Mózer Éva 

Mozsár Ágnes 

Novák Andrea 

Szász József 

Török Andrea 

Varga Tiborné 

Végh Erzsébet Liza 

Jógáné Szabados Henrietta 

··· ······· ··········· i ·· ·· ····· · ·· · ···· · ··· · ·· · 

························ } ················· ···· ··· · 

.~ .. ~'.~ ................ . 

···· ·~ ··#· ·· · ················ 

J~~~: .~ .. ~~Yk .......... ... ...... . 

\J ~ q_X) 
• • • ••••• ~ . ... . --r-•••• • • • •••••••••• •• ••••••• • •• • ••• • •• • 

····· · ······· ········· ······ ········· ·e~·-·· ~· 

U:>-w \ '~ Ü 'D f'' , 
2 



A nemzetiségi önkormányzatok képviseletében: 

Kőbányai Bolgár Önkormányzat c;:-cp - 0 ........... t .... ............ .. ................... . 

Gt'nA> .. ....... ~.<::r .............. ..................... . 
Kőbányai Görög Önkormányzat 

Kőbányai Horvát Önkormányzat 

Kőbányai Legyel Önkormányzat 

Kőbányai Német Önkormányzat 

Kőbányai Örmény Önkormányzat 

Kőbányai Roma Önkormányzat 

Kőbányai Román Önkormányzat 

Kőbányai Ruszin Önkormányzat 

Kőbányai Szerb Önkormányzat 

Kőbányai Ukrán Önkormányzat 
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A képviselő-testület bizottságai nem képviselő tagjai: 

Akócs Zoltán 

Almádi Krisztina Éva 

Arold Imre György 

Bolyán András 

Gál Judit 

Gerstenbrein György 

Gerzson Sarolta 

Irmalós Bence 

Kis Miklós 

Kollátosz Fotisz 

Lakatos Béla Lajos 

Nagyné Horváth Emília 

Pál) László 

Péter Norbe1t 

Dr. Som László Sándor 

Tóth Lívia 

Varga István 

Vincze Sándor 

Zsolt Ferenc 
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Meghívottak: 

Benkóné Turcsányi Ildikó 

Deézsi Tibor 

Fehér Gyöngyi 

Géczi Béla 

Göncziné Sárvári Gabriella 

Dr. Gyetvai Tibor 

Győrffy László 

Dr. Haintz Andrea 

Horváth Lajos 

Horváth Tivadar 

Jandó Ágnes 

Lajtai Ferencné 

Laukó Zsófia 

Dr. Magyar Adrienn 

Nagy István 

Némethné Lehoczki Klára 

Sóron Ildikó 

Szabó László 

Turmely Erzsébet 

Dr. Varjuné dr. Fekete Ildikó 

.. f3. .'?B.q~( .. .. 0 Y.. Y: k.A .. ....... ... ... .. . . 
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